

SUNeVision announces 2024/25 annual results 新意網公布 2024/25 年度全年業績



UNeVision Holdings Limited announced that for the year ended 30 June 2025, its revenue increased by 10% year-on-year to HK\$2,938 million. EBITDA rose by 15% to HK\$2,128 million. Profit attributable to shareholders increased by 8% to HK\$979 million. The revenue growth is driven by strong contributions from the expansion of existing facilities and the addition of new data centre capacity. Profit improvement also reflects enhanced operational efficiency and disciplined cost management.

During the year, overall demand for premium data centre infrastructure and services in Hong Kong remained robust, with a growing demand for SUNeVision's existing and new facilities, especially for applications relating to AI. The routing of more inbound and outbound traffic to the mainland through Hong Kong will further solidify the city's position as a leading connectivity hub in Asia. Despite headwinds from geopolitical tensions and a challenging macro environment, SUNeVision distinguishes itself in the Hong Kong market with its well-established infrastructure and the agility to meet customer demands within a few months.

Looking ahead, with AI profoundly reshaping the global data centre landscape, Hong Kong stands to benefit from rising demand for "AI inference" demand driven by AI applications, unlocking long-term growth potential for data centres in Hong Kong.

文析 意網集團有限公司公布截至2025年6月30日止全年業績,年內收入按年上升10%至29.38億港元。EBITDA按年上升15%至21.28億港元,公司股東應佔溢利按年上升8%至9.79億港元。收入增長主要受現有設施及新數據中心容量增加的顯著貢獻所推動,而利潤增長則反映營運效率的提升及成本管理的成效。

年內,香港對優質數據中心基礎設施及服務的整體需求仍然強勁,客戶對新意網現有及新設施的興趣與日俱增,尤其是人工智能(AI)相關的應用。隨著更多進出中國內地的數據流量途經香港,香港將進一步鞏固其作為亞洲領先網絡連接樞紐的地位。儘管地緣政治緊張,宏觀經濟環境充滿挑戰,新意網擁有完備的基礎設施,讓公司可以靈活應變,並能於幾個月內快速滿足客戶需求,在市場上繼續享有優勢。

展望未來,AI正在顯著重塑全球數據中心的佈局,香港將受惠於AI應用所產生的「人工智能推理」需求,因此香港數據中心市場具有長期增長潛力。